

**L'EDF/FEED : Fondation Européenne pour les Energies de Demain - Institut de France**, offre des bourses à des étudiants du Master of Science SNEAM enseigné en anglais « **Sustainable Nuclear Energy : Applications & Management** » de l'Ecole des Mines de Nantes au titre de l'année universitaire 2012-2013. Ces bourses seront attribuées sur un critère d'excellence par une commission d'attribution qui se déroulera à la fin du mois de Mai"

Tous les candidats admis dans le Master SNEAM verront leur dossier automatiquement examiné pour l'attribution de la bourse.

Pré-requis à la candidature au Master SNEAM :

- Les candidats doivent détenir un Bachelor of Science de préférence dans les domaines du nucléaire, ou chimie, physiques, énergie, environnement.
- Test d'anglais obligatoire pour les non-anglophones (test acceptés et scores mini : TOEFL ibt 80, IELTS 6.0, TOEIC 750, Cambridge)
- Date limite de candidature au Master SNEAM : 25 mai 2012

<http://www.mines-nantes.fr/en/Study/Masters-of-Science-English-taught/SNEAM>

**The EDF/FEED : European Foundation for the Energies of Tomorrow**, offers scholarships to students of the Master of Science SNEAM taught in English in « **Sustainable Nuclear Energy : Applications & Management** » of the EMNantes for the academic year 2012-2013. Those scholarships will be awarded on an excellence criterion by the award committee which will take place at the end of May.

All the applicants admitted into the MSc SNEAM will be automatically considered for these scholarships (no other application to be filled to apply for the scholarships).

Pre-requisites for admission into the MSc SNEAM:

- Applicants with a Bachelor of Science degree in fields such as Nuclear, Chemical and Civil Engineering, Energy, Environmental, Physics, Chemistry.
- Applicants must have a certificate or other proof of English proficiency (required score: TOEFL ibt 80, IELTS 6.0, TOEIC 750, Cambridge)
- Application deadline: May 25<sup>th</sup>, 2012

<http://www.mines-nantes.fr/en/Study/Masters-of-Science-English-taught/SNEAM>